
Zápis č. 04/2023 
zo zasadnutia Rally komisie SAMŠ – Poprad, 26.07.2023 

 
Prítomní  

- členovia komisie:  Bánoci, Frývaldská, Konečný, Kušnier, Oravec 
 

- v rámci bodu 4: Dzivý, Eliáš K., Eliášová, Eliáš L., Pollág, Schmidt 
 
 
Zasadnutie začalo 17:30, viedol ho predseda RK SAMŠ p.Bánoci 
 
1.  Hodnotenie uskutočnených súťaží 
     Postupne boli podrobne zhodnotené jednotlivé uskutočnené súťaže, niektoré poznatky poslúžia   
     ako podklad pre školenie jazdcov a školenie organizátorov. 
 
     a)  50. Petroltrans Slovakia Rally Tatry     
          Dobre zorganizovaná súťaž, veľké štartové pole tvorené hlavne slovenskými posádkami, pár  
          nedostatkov (v zabezpečovaní RS, obhliadka trate)           
     b)  Rally Prešov 
          Po rokoch opätovne zorganizovaná súťaž, bez väščích problémov, kompaktná súťaž 

s minimálnymi prejazdami. Je nutné posilniť činovníkov na riaditeľstve. Problémom viac 
incidentov na RS Lúčina /RB1, RB2, štart srp/ 

     c)  5.Rally Vranov 
          Po dvojročnej pauze opäť v kalendáry SAMŠ. Hlavné problémy z roku 2021 boli odstránené, 

niektoré ale ešte pretrvali. Je nutné výrazne zlepšiť prípravu a zabezpečenie RS. Bolo 
dohodnuté, že odpozorované nedostatky RK SAMŠ prediskutuje s organizátorom. V prípade 
jeho žiadosti o zápis do kalendára SAMŠ 2024 budú stanovené podmienky za účelom zvýšenia 
kvality zabezpečenia RS. 

 
         Kedže na viacerých podujatiach sezóny 2023 sa vyskytli problémy pri príprave a zabezpečení 

rýchlostných skúšok, RK SAMŠ sa bude intenzívne venovať tejto problematike, aj vzhľadom na 
potrebu zvýšenia počtu skupín traťových komisárov. Pre rok 2024 budú pripravené 
podrobnejšie školenia činovníkov RS. Budú vytvorené aj interné pravidlá pre organizátorov 
vzhľadom na zabezpečenie rýchlostných skúšok. 

 
 
2.  Stav pripravovaných súťaží  
     a)  Rally Rzeszov 
          p. Frývaldska za organizátora informovala, že podujatie je pripravené, sú vydané Zvláštne   
          ustanovenia,  prebieha prihlasovanie 
     b)  Rally Dobšina 
          p. Oravec za organizátora informoval, že podujatie sa pripravuje, uskutoční sa v podobnom   
          formáte ako minulý rok, pripravujú sa zvláštne ustanovenia, ktoré výjdu v najbližšej dobe 
     c)  Rally Košice 
          p. Frývaldska za organizátora informovala, že podujatie sa pripravuje ako jednodenné 
 

 
3.  Sezóna 2024 

Boli zosumarizované došlé návrhy zo strany jazdcov (Baran, Bartošová, Hupka, Jalč, Kovács, 
Pašiak, Špavelko) a roztriedené do skupiny, ktoré má kompetenciu riešiť RK SAMŠ a do skupiny,  
z ktorej sa návrhy budú preposielať na príslušné miesta v rámci SAMŠ, ktoré ich môžu riešiť. 
p.Bánoci zároveň odprezentoval ďalšie návrhy na zmeny, ktoré sú podľa priebehu tejto sezóny pre 
najbližší rok potrebné riešiť. Na budúcom zasadnutí sa pripraví prvá verzia predpisov pre rok 2024. 
 
 

4. Rôzne  
a) RK sa zaoberala žiadosťou p.Barana z ostatného zasadnutia RK v Košiciach, kde žiadal 

zorganizovanie mimoriadného zhromaždenia disciplíny rally a odstúpenie celej rally komisie. RK 
po zváženi sa rozhodla žiadosti nevyhovieť. RK SAMŠ zorganizuje, tak ako bolo už ohlásené, 
niekedy koncom roka (október / november) stretnutie jazdcov, činovníkov, organizátorov, 
priaznivcov rally podobne ako tomu bolo v minulom roku v Dobšinej, kde RK zhodnotí rok 2023 
a prediskutuje svoje návrhy pre sezóny 2024. 

b) p.Bánoci informoval o incidente na Rally Prešov na RS 6 RB 1, ktorý RŠK delegovala na RK 
SAMS na doriešenie. Odprezentoval zistené skutočnosti. Druhá strana konfliktu pravdepodobne 
príde osobne. 

 



 
      O 19:15 začala verejná časť zasadnutia. 
 
 
     p.Bánoci otvoril túto časť zasadnutia a dal slovo príchodzím, na prezentovanie ich návrhov. 
 

Diskutovalo sa hlavne o spomenutom incidente na Rally Prešov RS 6 RB 1, o činnosti traťových 
komisárov a problémoch, s ktorými sa stretávaju pri ich činnosti na podujatiach rally, ako 
aj o incidente na Rally Prešov RS 8 RB 2. 
p. Bánoci navrhol riešenie, aby k podobným incidentom už nedochádzalo, a tiež informoval, že RK 
sa na tomto zasadnutí už skupinami traťových komisárov zaoberala a v budúcnosti bude tejto 
problematike venovať zvýšenu pozornosť, rovnako sa pripraví podrobnejšie školenie aj vzhľadom 
na zaznamenané problémy v tomto roku. Zástupcovia traťových komisárov AOS Poprad s riešením 
súhlasili. 

 
 
Zasadnutie skončilo 20:30 
 
 
Zapísal: Bánoci 
Overil: Frývaldska 


